
ZAPISNIK 4. redovne sjednice Studentskog zbora Filozofskog fakulteta 

24.1.2024. 

Prisutni: redovni članovi Zbora Andrej Mitić, Nika Keserović, Grgur Višić, Iva Kapović, 

Ante Petrović, Josip Majsec, Dorotea Brajković (online), Antun Kiseljak (online) te ostali 

studenti Brina Verdnik, Nicol Radovanić (zamjenica treće godine anglistike), Nika Marinović 

Odsutni: Ostali članovi SZFF 

Sjednica počela u 18:15 

- Dorotea - dodatak u Razno - ulošci 

- Dnevni red je jednoglasno usvojen 

 

1. Obavijesti 

a. Povjerenstvo za slučajeve seksualnog uznemiravanje 

- Članovi povjerenstva – isti sastav profesora; Domina Serdar, Matija Krizmanić iz 

redova studenata 

 

b. Izbor dekana 

- Danas pokrenut na FV; do 22.3. kad se glasa 

 

c. Natječaj SC + FFZG (do 31.1.) 

- SC završio 12.1., FFZG završava 31.1. 

 

d. Pare od SZZG 

- 700 eura smo dobili u srpnju, nikako nisu još sjele na račun Zbora FFZG, a moramo 

ih potrošiti do kraja siječnja jer su od prošle godine 

- Dorotea: možemo li ih trošiti na bilo što?  

- Andrej: u biti možemo na bilo što, to su sredstva za troškove poslovanja Zbora 

 

e. Evaluacija nastave 

- U tijeku 

- Zašto ne svi profesori? - 3000 profesora, to se radi ručno, jako puno posla (a odaziv 

malen, oko 35%) 

 

f. Baraka 

- Andrej, Majsec, Nika Marinović bili na sastanku – trenutno stanje je da su vlasnici 

Družba sestara milosrdnica i sve je manje izgledno da će to ikad bit naše, mi smo 

ulagali pare ali eto 

 

g. Asistenti na Odsjeku za psihologiju 

- Ministarstvo došlo do zaključka da ne daju pare; studenti imaju ugovore za 6 mjeseci 

od doktorata, svi dobivaju otkaz i odsjek gubi 4 asistenta na barem mjesec dana 

- Dekan ponudio vanjsku suradnju, ali to nije puno novaca pa ne izgleda dobro 

- Ne znamo hoće li takva situacija biti i na drugim odsjecima 

 

h. Dani otvorenih vrata 



- 23.3. subota – od zbora se očekuje velik angažman (u pogledu volontera, 

organizacije), predstavljanje udruga i odsjeka – treba pričati s SSU i udrugama da se 

uključe 

- FFZG ponudio ravno 0 eura za sve to 

- Ponuđena dekanova nagrada za izradu plakata 

- Ako bude dobar interes, možda se ponovi 

 

2. Izvještaj sa sjednice Fakultetskog vijeća 

- Upisi u ljetni semestar počinu 8.2., traju do 29.2. - mi smo se žalili 

- Rasporedi do 5.2. - upitno hoće li svi biti gotovi do početka upisa 

- Naš prijedlog od 15.2. do 8.3. 

- Profesori su upozoreni da upisuju ocjene na vrijeme, ali vidjet ćemo koliko će se 

uspjeti izbjeći kaos kao na jesen 

- Ispis prva četiri tjedna nastave 

- Prvi upis mora biti do 29.2. 

- Povjerenstvo za promociju 

- Povjerenstvo za obilježavanje 150 godišnjice - Andrej, Ines, Nika, NETKO 

- Povjerenstvo za strategiju – stoji, čekamo da se opet pokrene 

- Povjerenstvo za referadu – pregledavanje uputa pri upisu za studente; sustav molbi 

nije promijenjen 

 

3. Izvještaji rada različitih Povjerenstava 

a. Povjerenstvo za promociju 

b. Povjerenstvo za strategiju 

c. Povjerenstvo za obilježavanje 150. Godina FF 

d. Povjerenstvo za referadu 

 

4. Reformirani studijski programi – nacrt odluke 

- Kreću sljedeće akademske godine paralelnoj sa starim, Kruhek nije optimističan, bit 

će čupavo 

- U veljači se donosi odluka, moramo pregledat i vidjet nedostaje li što (pogotovo za 

smjerove 4+1) 

- Bitno je redovno dat ispite da se što manjem broju ljudi dogodi da moraju polagati 

zamjenske kolegije ako produže studiranje dosta 

 

5. Pravilnik o studiranju – javno savjetovanje do 9.2. 

- Došao, javna rasprava do 9.2. - pregledati, dati komentare i slat komentare sveučilištu 

- Drugi studenti mogu slati feedback do 1.2. 

- Izrada našeg pravilnika nakon toga, trajat će  

- Famoznih osam radnih dana – dat ćemo primjedbu 

- Referada i prekratak rok za upise? 

 

6. Upisi 

 

7. Izvanredni rokovi 



- Došli zahtjevi za izvanredne rokove - nema opcije jesenskog, jedino travanj - što 

ćemo? 

- Majsec: neki odsjeci dali dva termina, ajmo pitat za izvanredne 

- Andrej: na vijeću ćemo pitat 

- Nika Keserović: Hoćemo dat anketu? 

- Ante: već sam pričao o maloj izlaznosti zbog tekuće nastave, već će isteć rok za upis 

pa nikom ne pomaže 

- Iva: jedne smo godine otvarali rokove samo za kolegije za koje  su se ljudi javili 

- Majsec: Kad sam slao mailove da dodaju treći rok, njihov odgovor je da je mala 

izlaznost na zimu i da ne vide potrebu za trećim rokom, ali da mogu dodati rok ako se 

studenti požale ili zatraže; potaknuti predstavnike da provjere potrebu unutar godina i 

da se traži rok gdje je potrebno 

- Andrej: sve ćemo provjerit s vijeće, ali mi na kraju donosimo odluku 

 

8. SSU 

- Sutra događaj - druženje u KSFF, kviz 

- Izbori u veljači  - postoji interes određenih članova SSU-a da budu predsjedništvo 

- Bitno je da se pokrenemo da nam ne umre skroz 

 

- Humanitarna akcija oko uskrsa (ideja prodekanice) - za što?  treba smisliti tijekom 

drugog mjeseca – obratit se Domu Zagreb i vidjet što treba možda - definirat što se 

hoće, kontaktirat domove - tko će?  

- Nika Marinović: pitat vijeće sutra, možda se netko aktivira 

- Andrej: ako nitko neće, neko u zboru će 

 

9. Dan karijera 

- Druženje udruga 

- Kako to provesti na ffzg? Potrebno puno resursa, vremena – mislimo li da to možemo 

i da li imamo kapacitete? 

- Izazovi: Centar za razvoj karijera ne postoji, faks je jako heterogen, palo bi na szffzg i 

vijeće studenata – zato nam treba ssu 

- Okviran plan – studeni 2024 

- Idejno dosta dobro, čini se kao nešto što bi bilo jako posjećeno, ali opet mora se dobro 

organizirat 

- Nika Keserović: možda pokrenut odsjeke? 

- Andrej: trebale bi udruge ipak 

- Majsec: nama treba ozbiljna podrška uprave, koju nemamo; kako oni potiču odsjeke 

na angažman, gdje su zapravo alumniji; uprava nam mora osigurati prostor; natječaji 

prolaze a para nemamo, teško da će se dogoditi ove godine 

- Majsec: Sad su izbori za dekana, koliko ćete nam pomoć a? EVIDENTIRANO U 

ZAPISNIKU NA FV - oštriji pristup 

- Andrej: još možemo razrađivat ideju, ali treba oprezno da ne uzmemo prevelik 

zalogaj 

 

10. Razno 



- Dorotea – razgovarala s Magdom, istraživanje o menstrualnom siromaštvu, da slože 

informacije da sredimo papir koji stoji gore – podaci o m.s. - da naglasimo zašto ti 

ulošci stoje tamo, za koga su prvenstveno namijenjeni 

- Ulošci nestanu u roku dva dana doslovno 

- Možda složit neku grafiku da stavimo 

- Grgur: bolji plakati od para od sufinanciranja 

- Ante: idealno bi trebali svi moć uzet, ali nemamo para jel 

 - Nicol: pitanje o broju izlazaka – nema ograničenja po novom pravilniku (od 1.10.) - jedino 

da imaš 6 godina za trogodišnji studij 

35 bodova više ne vrijedi 

 

Sjednica zaključena u 19:15 

 

Nika Keserović 

članica Studentskog zbora FF 


